
سید حسین حسینی

 »حمایتی نیست آقا !... به هیچ وجه شرایط ما با دیگر 
حریفان قابل مقایسه نیست ...، مانده ایم با بدهی های 
زیاد به این و آن ...، کلی از جیب خودمان هزینه کرده 
ایم ...، کمک که نمی کنند هیچ، گاهی کارشکنی هم 
می کنند این طور باشد دیگر ادامه نمی دهیم....« 
این ها دغدغه هایی است که کم و بیش در سال های 
گذشته از سوی نمایندگان مختلف ورزش استان در 
لیگ های حرفه ای از جمله فوتبال همیشه مطرح بوده 
است، مشکلاتی که حل آن هماهنگی و همکاری همه 

جانبه ای را طلب می کند.

درس هایی که نگرفتیم
اما فوتبال حرفه ای در خراسان جنوبی و به ویژه مرکز 
از شرایط خوبی برخوردار  استان سال هاست که 
نیست. در سال 87 و 88 دارای نماینده ای در لیگ 
2 بودیم. تیمی که هر چند بیشتر بازیکنان آن غیر 
بومی بودند ولی حضور چند بازیکن استان در این تیم 
امید بخش روندی رو به رشد برای سال های بعد بود. 
اما در سال 88 و در حالی که تیم تا چند هفته مانده 
به پایان رقابت ها در آستانه صعود به لیگ دسته یک 
فوتبال کشور قرار داشت به دلیل مشکلاتی که بیشتر 
آن داخلی و مربوط به نارضایتی بازیکنان از دریافت 
قراردادهایشان بود با چند باخت پی در پی، نه فقط به 
لیگ یک راه نیافت بلکه به لیگ دسته 3 سقوط کرد! و 
بسیاری از بازیکنان و حتی مربی این تیم تا مدت ها به 

دنبال دریافت بدهی هایشان بودند.

بعد از آن فوتبال حرفه ای شاید بهتر باشد بگوییم به 
کما رفت. حالا مانده بودیم و همان لیگ 3 که تیم های 
اول هر استانی به آن راه می یابند. با این تفاوت که حالا 
دیگر فردی هم چندان مایل به حمایت نبود و این یعنی 
نقطه سر خط! شرایطی که فوتبال خراسان جنوبی را 

در آخرین رده ها در بین استان های کشور قرار داد.
ولی شرایط به گونه ای پیش رفت که همین نمایندگان 
هم به جز در سال 91 که وحدت خاوران بیرجند و 
توسعه و عمران فردوس )حامی مالی بخش خصوصی( 
از حمایت های مناسبی برخوردار بودند در بقیه موارد 
از مرکز آموزش 04 گرفته تا نوین نوفرست و پیشگامان 
بیرجند  یا بستنی اعتمادیان قاین که همه با تکیه بر 
بازیکنان بومی در رقابت های لیگ و تیم های شاهین 
و روستای پهنایی قاین و ... در جام حذفی کشور، قدم 
گذاشته بودند و گاهی حتی نتایج غیر قابل انتظاری 
هم به دست آوردند که به علت محدودیت های مالی با 
مشکلات زیاد روبه رو شدند. مشکلاتی که سبب شد 
فارغ از نتایج کسب شده با سختی و مشقت زیاد رقابت 
ها را به پایان ببرند و فکر شرکت دوباره در چنین رقابت 

هایی را از سر بیرون کنند.

فروش یا حضور؟! 
اما در فصل 99-98 قرعه شرکت در مسابقات لیگ 
3 بار دیگر به نام مرکز آموزش 04 درآمد. تیم 04 در 
حالی قدم به این رقابت ها گذاشت که سال قبل از آن 
و در زمان مدیریت »مهران سرپرست« از حمایت های 
کامل اداره کل ورزش و جوانان و استانداری برخوردار 
بود. حمایت هایی که با تغییر مدیریت در اداره کل حالا 

به آن شکل وجود نداشت، بنابراین مسئولان این تیم 
راه یافته به مرحله دوم لیگ 3، هر چند از حمایت های 
کم و بیش برخوردار بودند ولی هیچ گاه آن را کافی 
ندانستند و حتی اعلام کردند که اگر حمایت ها کافی 

نباشد، شاید در رقابت های امسال شرکت نکنند. 
هم اکنون گزینه هایی که در این خصوص مطرح است، 
اول حضور این تیم در رقابت های مرحله دوم لیگ 3 
است که در صورت پیدا شدن حامی مالی امکان پذیر 
خواهد بود و گزینه دیگر فروش امتیاز تیم است که 
البته اگر قرار بر این باشد باید هر چه زودتر در خصوص 
و  آن تصمیم گیری شود چون هر چه زمان بگذرد 
به آغاز رقابت ها نزدیک شویم این امتیاز مشتری و 
قیمت کمتری خواهد داشت.اما به راستی آیا امتیاز 
این تیم فروش خواهد کرد؟ اداره کل ورزش وجوانان 
خصوص  این  در  استان  فوتبال  هیئت  همچنین  و 

نظرشان چیست؟

عقبگرد و سقوط!
رئیس هیئت فوتبال استان با بیان این که هیئت فوتبال 
به داشتن تیم های حرفه ای زنده است در این باره می 
گوید: اولویت ما این است که تیم 04 با توجه به صعود 
به مرحله دوم لیگ دسته 3 در فصل بعد شرکت کند و 
فروش امتیاز این تیم را به خصوص اگر خارج از استان 
باشد یک عقبگرد و سقوط برای فوتبال استان می 
دانیم.»حسن قهوه چی« می افزاید: ولی نکته ای که 
باید فکری برای آن کرد هزینه حداقل 400 میلیون 

تومانی شرکت این تیم در رقابت های لیگ است.
او ادامه می دهد: البته به جز تیم 04 تیم های دیگری 

هم داریم که باید به فکر آن ها باشیم، یکی تیم پیروزی 
که مسابقات ورودی لیگ دسته یک امید کشور را پیش 
رو دارد و دیگری تیم فوتبال شاهین که باید در رقابت 
های مرحله دوم ورودی به لیگ دسته یک نوجوانان 

کشور حضور یابد.
به گفته وی در عین حال اگر حامی مالی پیدا نشد و 
تصمیم جمعی بر این شد که تیم فروش برود اولویت اول 
داخل استان و اگر نشد خارج از استان است که البته 
این اقدام به مجوز اداره کل ورزش و جوانان و همچنین 

فدراسیون نیاز دارد.
وی در پاسخ به این که آیا زمانی هم برای تعیین تکلیف 
خاطر  نه؟  یا  است  شده  گرفته  نظر  در  موضوع  این 
این  در  کند:  می  نشان 
جلسه  منتظر  خصوص 
ای هستیم که قرار بود 
معاون  قطبی  حضور  با 
مدیر کل ورزش و جوانان 
تام  مسئولان  با اختیار 
تیم 04برگزار شود. وی 
چگونگی  خصوص  در 
هزینه کرد مبالغ حاصل 
تیم  احتمالی  فروش  از 
هم می گوید: به هر حال 
سوی  از  تیم  این  برای 
بخش های مختلف مانند 
مسئولان تیم، اداره کل، 
هیئت فوتبال و... کمک های مالی انجام شده که در 
حالت عادی از سر علاقه است ولی بالاخره وقتی قرار 
است امتیاز فروش برود باید ابتدا همه بدهی های تیم 
و همچنین هزینه های مربوط به مربی، سرپرست و 
بازیکنان بومی و... از آن کسر شود و باقی مانده بر اساس 
آن چه  قانون بگوید، بین مرکز آموزش 04، اداره کل 

ورزش و جوانان و هیئت فوتبال تقسیم شود.

رایزنی با حامی مالی
مسئول روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان هم 
با بیان این که مدیریت این موضوع به هیئت فوتبال 
سپرده شده است، می گوید: اداره کل حدود 200 
میلیون تومان از ابتدا به این تیم کمک کرده است. 
افزون بر این از نظر دیگر مسائل مانند تامین وسیله 

نقلیه، خوابگاه و ... هم کمک هایی انجام شده است.
شاعر زاده، خاطر نشان می کند: هم اکنون با توجه به 
محدودیت های قانونی، اداره کل ورزش و جوانان نمی 

تواند از نظر مالی کمک کند. 
وی درباره فروش این تیم هم می گوید: این اقدام به 
مجوزهای لازم نیاز دارد ولی اولویت اداره کل حضور 
تیم 04 در رقابت های مرحله دوم لیگ 3 کشوراست 
و حتی رایزنی هایی هم از سوی اداره کل به منظور 
حضور حامی مالی برای این تیم انجام شده است که 
در صورت موافقت با حضور مدیرکل در دفتر استاندار 

نهایی خواهد شد.
به گفته وی در عین حال اگر در نهایت تصمیم بر فروش 
تیم گرفته شود، خواسته اداره کل انجام این اتفاق در 

داخل استان است.
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فوتبال حرفه ای استان 
نقطه سر خط!

رئیس هیئت فوتبال 
استان: اولویت ما این 

است که تیم 04 با توجه 
به صعود به مرحله دوم 

لیگ دسته 3 در فصل 
بعد شرکت کند و فروش 

امتیاز این تیم را به 
خصوص اگر خارج از 

استان باشد یک عقبگرد 
و سقوط برای فوتبال 

استان می دانیم

 مسئول روابط 
عمومی اداره کل 
ورزش و جوانان: 
اولویت اداره کل 

حضور تیم 04 
در رقابت های 

مرحله دوم لیگ 3 
کشوراست و حتی 

رایزنی هایی هم 
از سوی اداره کل 

ورزش و جوانان به 
منظور حضور حامی 
مالی برای این تیم 

انجام شده است 
که در صورت 

موافقت با حضور 
مدیرکل در دفتر 

استاندار نهایی 
خواهد شد

 روی خط ورزش

حریفان زغال سنگ طبس در مرحله دوم 
لیگ هندبال

برنامه دیدارهای مرحله دوم دور رفت زغال سـنگ طبـس در لیگ برتر هندبال 
اعـلام شد.مسـئول تربیـت بدنـی شـرکت زغـال سـنگ طبـس بـه خبرنـگار مـا 
گفت: مرحلـه دوم دور رفـت رقابت های لیـگ برتر هندبـال مردان قرار اسـت از 
20 آبـان و بـه میزبانـی تهران انجـام شـود که در ایـن مرحلـه زغال سـنگ طبس 
دو دیـدار خواهـد داشـت.به گفته »زهتـاب« زغال سـنگ طبس 21 آبـان مقابل 
مس کرمـان قـرار می گیـرد و همچنیـن 23 آبـان به مصـاف پـرواز هوا نیـروز می 
رود.وی بـه عملکرد خـوب تیـم در مرحلـه اول دور رفت ایـن رقابت ها هم اشـاره 
کرد و افـزود: ایـن تیم توانسـت در سـه دیـدار مقابـل حریفان پیروز شـود کـه این 
موفقیـت نتیجـه برنامـه ریـزی خیلـی خـوب و مـدون چنـد سـاله مجموعـه زغال 
سـنگ و حمایـت هـای آن هـا بـوده اسـت کـه توانسـتیم بـر اسـاس همیـن برنامه 

حرکـت کنیم.

داور استان در فهرست بین المللی ها
ابوالفضل داوطلب نامزد ورود به فهرست داوران بین المللی فوتبال ساحلی 
شد.به گزارش خبرنگار ما، برای اولین بار در تاریخ داوری فوتبال خراسان 
جنوبی، ابوالفضل داوطلب ، نامزد ورود به فهرست بین المللی فوتبال ساحلی 
شد.بر اساس این گزارش این داور از سوی فدراسیون فوتبال به آزمون علمی و 

آمادگی جسمانی داوران فوتبال ساحلی دعوت شد.

تست داوری فوتبال 
تست داوران فوتبال معرفی شده شهرستان های استان در ورزشگاه 15 
هزار نفری غدیر بیرجند برگزار شد.به گزارش »خراسان جنوبی«، »علیزاده« 
مسئول کمیته داوری هیئت فوتبال استان گفت: این تست با حضور 25 نفر از 
داوران معرفی شده شهرستان های استان با حضور جواد شیروانی نماینده و 
ناظر فدراسیون برگزار شد و دعوت شدگان تست های بدنی مربوط به داوران 
لیگ های دسته یک، 2 و 3 و رده های پایه را در دو قسمت داور و کمک داور 

انجام دادند.

فعالیت مخفی برخی باشگاه های ورزشی در برزخ کرونا 
با توجه به روند روبه افزایش کرونا ،فعالیت بسیاری 
از بخش ها از دهه سوم مهر در بیرجند متوقف شد که 
باشگاه های ورزشی هم که بعد از یک تعطیلی طولانی 
مدت سه ماهه از ابتدای خرداد فعالیت شان را با 
حداقل ظرفیت شروع کرده بودند از این قاعده مستثنا 
نبودند. هرچند تعطیلی باشگاه ها تمدید شده است اما 
در این مدت برخی از آن ها در مرکز استان بی توجه به 
دستور العمل فعالیت دارند، اگر پای صحبت مسئولان 
این باشگاه ها بنشینی صحبت از نبود حداقل یک بسته 
از سوی مسئولان برای حمایت از آن ها به میان می 
آید چرا که بسیاری از آن ها تنها راه درآمدشان همین 
باشگاه است در حالی که باید هزینه اجاره و ... را هم 
پرداخت کنند اما با توجه به این که در شرایط فعلی فقط 
سلامتی شهروندان و مسئولان باشگاه ها مطرح است، 

آن ها هم باید به رعایت نکات توجه کنند.
رئیس اداره ورزش و جوانان بیرجند به بازدیدهای 
مستمر از باشگاه ها اشاره کرد و گفت: در مرکز استان 
130 باشگاه ورزشی وجود دارد و تعداد کارشناسان 
این مجموعه برای نظارت بر  فعالیت آن ها دو نفر است 
که با توجه به نیروی انسانی موجود بازدید روزانه از همه 

باشگاه های شهر دور از انتظار است.
»شیردل« با اشاره به این که تعطیلی های یک ماه 
گذشته به همه باشگاه ها ابلاغ شده است افزود: 
متاسفانه برخی باشگاه ها با فراهم کردن شرایط برای 
ورزش، افراد را به درون باشگاه راه می دهند و سپس 
با بستن در، به گونه ای عمل می کنند که گویا باشگاه 
تعطیل است تا در صورت بازرسی ، فردی متوجه حضور 
افراد درون باشگاه نشود. عملی که از پایه و اساس دور 
زدن قانون و از همه بدتر ظلم در حق افراد در شرایط 
فعلی است زیرا در این وضعیت خطر ابتلا به برخی 
بیماری ها ناشی از انجام ندادن فعالیت ورزشی به 

مراتب کمتر از خطر ابتلا به کرونا ویروس است.
وی ادامه داد: توصیه و تاکید این است که در شرایط 
که  طور  همان  و  نباشد  فعال  باشگاهی  هیچ  فعلی 

اکنون نیز برخورد جدی و قاطعانه داریم، در ادامه هم 
به صورت جدی با متخلفان برخورد خواهیم کرد زیرا 
شرایط بحرانی و نگران کننده است و این مدیران باید 
هم به فکر جان خود و هم به فکر  مردم و ورزشکاران 
باشند و در این شرایط، هیچ چیزی مهم تر از سلامتی 
جان مردم نیست و سلامتی مردم خط قرمز ما محسوب 
می شود. پس در صورتی که باشگاهی به تاکید و توصیه 
مراکز ذی صلاح تمکین نکند، با آن برخورد جدی تر 

خواهیم داشت.

فعالیت پشت درهای بسته
معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش و جوانان استان 
نیز با اشاره به فعالیت برخی باشگاه ها پشت درهای 
بسته گفت: نظارت اداره ورزش و جوانان در این حد 
است که باشگاه ها فعالیتی نداشته باشند و چراغ آن 
روشن نباشد و برای ورود به باشگاه در صورت بسته 

های  باشگاه  »قطبی«  گفته  نداریم.به  اجازه  بودن 
متخلف که در این شرایط تعطیل می شوند باید به این 
نکته نیز توجه کنند که اداره کل ورزش و جوانان بعدها 
به راحتی، رضایت به بازگشایی چنین باشگاه هایی 
نمی دهد و برخورد با آن ها خیلی شدیدتر است زیرا 
با سلامتی مردم و جامعه سر و کار دارند و نوع تخلف 
و سرپیچی آن ها از ابلاغیه ستاد پیشگیری از کرونا 
ویروس در ورزش، با دیگر تخلف باشگاه ها فرق دارد 
و برخوردها متناسب با نوع رفتار آن ها خواهد بود.وی 
در پاسخ به این سوال که با توجه به ضرری که باشگاه ها 
در این دوره تعطیلی متحمل می شوند ، آیا برنامه ای 
برای حمایت از آن ها هم دارید؟گفت: برای این موضوع 
منتظر تصمیم وزارت و دولت هستیم اما در عین حال در 
ماه های گذشته فهرست تمام مربیان چه آن هایی که 
بیمه بودند یا نبودند ،ارسال شده است و برخی هم از 

تسهیلاتی در نظر گرفته شده، استفاده کردند.

حسـین قربانی – مسـابقات مجازی قهرمانی کشـور 
با اسـتفاده از کیسـه بوکس و آدمک با وجـود تعطیلی 
باشـگاه های ورزشـی برگـزار که بـا ایـن وضعیت حق 

ووشـوکاران اسـتان تضییع می شـود.
بـه گـزارش »خراسـان جنوبـی« فدراسـیون ووشـو 
در اقدامـی تعجـب برانگیـز اعـلام کـرده اسـت کـه 
مسـابقات مجـازی قهرمانـی کشـور بـا اسـتفاده از 
آدمـک و کیسـه بوکـس برگـزار مـی شـود درحالی که 
به دلیل گسـترش ویروس کرونا و اجـرای محدودیت 
های مربوط در استان ها، باشـگاه های ووشو تعطیل 
است و حق ووشـوکاران اسـتان هایی مانند خراسان 
جنوبی رعایت نمی شـود چون هر یک از ووشوکاران 
اسـتان از توانایـی مالـی بـرای خریـد آدمـک و کیسـه 
بوکـس شـخصی برخـوردار نیسـتند تـا برای شـرکت 

در ایـن مسـابقات از آن اسـتفاده کننـد.

رئیس هیئت ووشـوی اسـتان اعلام کرد: فدراسیون 
19 آبـان را آخریـن مهلـت بـرای ارسـال اسـامی تیـم 
منتخـب اسـتان هـا بـه کمیتـه برگـزاری مسـابقات 
مجـازی قهرمانـی کشـوراعلام کـرده بـود کـه در ایـن 
صـورت فقـط یـک هفتـه بـرای اعـلام اسـامی تیـم 
منتخب اسـتان فرصت داشـتیم که با اعتراض هیئت 

هـای اسـتان هـا تـا 30 آبـان تمدیـد شـد.
حجت الاسـلام »وحید خرمشـاد« با اشـاره بـه این که 
ووشـوکاران اسـتان تـا 30 آبان بایـد ویدئوهـای خود 
را بـرای هیئت اسـتان ارسـال کننـد، می افزایـد: این 
مسـابقات در رده هـای سـنی نونهـالان، نوجوانـان، 
جوانـان و بـزرگ سـالان در دو بخـش بانـوان و آقایـان 
بـه طـور جداگانـه برگـزار مـی شـود و اشـکالی کـه در 
ایـن خصـوص وجـود دارد ایـن اسـت کـه فدراسـیون 
شـرایط مناسـبی را بـرای برپایـی ایـن رقابـت هـا 

اعلام نکرده اسـت و بایـد حـرکات مدنظر با اسـتفاده 
از آدمـک و کیسـه بوکـس اجـرا شـود کـه بـا توجـه بـه 
تعطیلـی اماکـن و باشـگاه هـای ورزشـی بـه دلیـل 
محدودیت هـای مربوط بـه کرونا انجام ایـن کار برای 
ووشـوکاران اسـتان هایـی ماننـد خراسـان جنوبـی 

سـخت شـده اسـت.
بـه گفتـه وی ایـن مسـابقات در دو بخـش تالو و سـاندا 
برگـزار مـی شـود کـه ابتـدا ووشـوکاران هـر اسـتان 
بایـد در مسـابقات درون اسـتانی شـرکت کننـد و تیم 
منتخب هر اسـتان باید به کمیته برگزاری مسـابقات 
فدراسـیون بـرای شـرکت در رقابـت هـای کشـوری 
معرفـی شـود و براسـاس اعـلام فدراسـیون نتایج این 
رقابـت هـا 19 آذر اعـلام خواهـد شـد و غیبـت در این 
مسـابقات در ارزیابـی سـالانه هیئت ووشـوی اسـتان 

هـا تاثیر گـذار اسـت.

مسابقه در دانشگاه علوم 
پزشکی 

رحمان - مسابقات مجازی ورزشی ویژه فرزندان 
کارکنان دانشگاه علوم پزشکی بیرجند برگزار 

شد.
به گزارش »خراسان جنوبی« این رقابت ها در 
شش رشته انجام حرکت روپایی،  پنجه و ساعد 
بالاسر، حرکت فورهند و بک هند با راکت تنیس 
روی میز به صورت مجازی برگزار و به قید قرعه 
به  شرکت کنندگان در این مسابقات جوایزی 

اهدا شد.

زمان نامشخص رقابت 
بین المللی شطرنج 

المللی  بین  مسابقات  برگزاری  برای  تاریخی 
شطرنج به میزبانی استان به دلیل شیوع کرونا 

اعلام نشده است.
این  به  اشاره  با  استان  شطرنج  هیئت  رئیس 
که چند بار تاریخ برپایی مسابقات بین المللی 
شطرنج به میزبانی استان به دلیل شیوع کرونا به 
تعویق افتاده است، به خبرنگار ما گفت: براساس 
برنامه ریزی قرار بود در تعطیلات نوروز 1400 
این مسابقات برگزار شود که به دلیل تداوم شیوع 
کرونا هنوز نمی توان تاریخی برای برگزاری این 

رقابت ها مشخص کرد.
به گفته »خسروی« در تابستان با توجه به شرایطی 
که درخصوص شیوع کرونا در کشور به وجود 
آمد چند دوره مسابقه حضوری در تالار شطرنج 
با توجه به شرایط  بیرجند برگزار کردیم ولی 
فعلی، مسابقات شطرنج به شکل مجازی برگزار 

می شود. 

گفت وگو

قهرمان سوارکاری مطرح کرد:

شناخت اسب، رمز موفقیت
ــــی - قــهــرمــانــی و نــایــب  ــرای ــ زه
قــهــرمــانــی پــنــج دوره از رقــابــت 
ــوری و  ــشـ ــای ســــوارکــــاری کـ ــ ه
قــهــرمــانــی بیشتر رقــابــت هــای 
فعالیتش  کارنامه  در  را  استانی 
به ثبت رسانده است و دلیل این 
کامل  شناخت  فقط  را  موفقیت 
اسب می داند.»ابوذر اکبری« که 
ــورت حرفه  پنج ســال اســت بــه ص
ای سوارکاری را دنبال می کند، 
می گوید: از پایه شروع کردم و به 
مباحث تغذیه ، سلامت، نژاد و خط 
خونی اســب توجه و بر اســاس آن 
برنامه ریزی و هدف گذاری کردم.
به گفته وی بسیاری از افرادی که 
به سمت ســوارکــاری هدایت می 
شوند و قصد خرید اسب را دارند 
فکر می کنند فقط باید یک اسب 
بخرند در صورتی که برای خرید 
اسب نیاز است بسیاری از موارد 

نظیر شناخت پدر و مادر اسب، سلامت جسمی و اندام های حرکتی آن مورد 
توجه قرار گیرد چرا که اندام های حرکتی در اسب حرف اول را می زند و باید 
سالم باشد.به گفته وی بسیاری از اسب ها شاید خط خونی خوبی داشته باشند 
اما لنگش دارند که در این بین افرادی این اسب ها را به قیمت خیلی ارزان می 
خرند و به قیمت کمی بالاتر به فردی که مهارت ندارد، می فروشند در حالی 
که این اسب خطر جانی برای چابک سوار دارد و باید به این موضوع هم توجه 
شود.وی ادامه می دهد: برخی ها هم  از هزینه های نگهداری اسب می ترسند 
در صورتی که اگر اسب به خوبی نگهداری شود حتی اگر یک بار در سال مقام 
اول را به دست آورد هزینه هایش را جبران می کند. وی می افزاید: سومین 
موضوعی که وجود دارد اخلاقیات در اسب است چون 50 درصد از رفتار 
سوارکاری را اسب تصمیم می گیرد و بقیه را چابک سوار که به همین دلیل 
حائز اهمیت است.به گفته وی مشکلی که در خراسان جنوبی وجود دارد این 
است که بسیاری از دلالان اسب های بد اخلاق  را که مشکل اندام حرکتی و 
خط خونی دارندو بدون شناسنامه هستند، ارزان می خرند و به قیمت بالاتر به 
متقاضیان می فروشند و بعد هم اسب نه می تواند در مسابقه شرکت کند و نه 

اخلاقی دارد که این صدمه به مالک را به دنبال دارد.

دوره مربیگری
وی همچنین به مشکلات سوارکاری استان هم اشاره می کند و می افزاید: 
توجه به آموزش و برگزاری دوره های مربیگری ضروری است که با توجه به قول 
سرپرست هیئت مبنی بر برگزاری این دوره امیدواریم امسال محقق شود.به 
گفته وی همچنین باید سطح بندی انجام شود طوری که اسبی که مرحله یک 
است می تواند یورتمه کار کند، مرحله 2 یورتمه باز می شود و به همین ترتیب 
که پیش رویم ، مرحله به مرحله صاحب گواهی نامه می شود.وی با اشاره به این 
که افزون بر مربیگری در زمینه تغذیه اسب هم باید دوره های آموزشی برگزار 
شود چرا که اطلاعات این موضوع بسیار مهم است، ادامه می دهد: علم تمرین، 
تغذیه و بسیاری از دانستنی های دیگر از اسب ضرورتی است که باید فعالان 

این حوزه به آن واقف باشند.

شرایط نامناسب 
فدراسیون برای 

برگزاری مسابقات 
ووشوی مجازی 
قهرمانی کشور 

حق 
ووشوکاران 

استان 
 ضایع 

می شود

کورنومتر

کمربند طلایی کماندوهای زیرکوه در جهان
دو نفر از کاراته کاهای زیرکوه با قهرمانی در اولین دوره مسابقات جهانی 
مجازی هنرهای فردی و سوپر فایت سبک رنجر کماندوی مدرن ،کمربند 

طلایی گرفتند.
به گزارش »خراسان جنوبی« رئیس ورزش و جوانان زیرکوه گفت: در این دوره از 
رقابت ها حسین علی زهی، ابوالفضل محمدی، عباس علی زهی، محمد مهدی 
بخشی و امیر و رضا بخشی از ورزشکاران شرکت کننده بودند که حسین علی 

زهی و عباس علی زهی در جایگاه نخست ایستادند.
به گفته »ادیبیان« نفرات اول این دوره کمربند طلایی، حکم و مدال قهرمانی 

جهان، کارت عضویت تیم ملی سبک رنجر کماندو را دریافت خواهند کرد.
وی با اشاره به این که مربیگری تیم را استاد محمد صادق برمکی و حسین 
علی زهی بر عهده داشت ،افزود: همچنین در این دوره از رقابت ها ابوالفضل 

محمدی دوم و محمد مهدی بخشی سوم شدند.

فوتبال حرفه ای استان 
نقطه سر خط!


